
 
 

Motie  Onderzoek omgeving met rubber ingestrooide kunstgrasvelden 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 9 juli 2018, over de kadernota 

 
Overwegende dat: 

 

 Het RIVM in een recent tweede rapport wel degelijk grote gevaren ziet bij het 
gebruik van rubbergranulaat op kunstgrasvelden met name voor het omliggende 
milieu en waterhuishouding 
 
https://www.trouw.nl/groen/rubberkorrels-zijn-wel-degelijk-schadelijk-voor-het-
milieu~a12d48fb/ 

 

 Onderzoek niet alleen een verantwoordelijkheid is van de gemeente maar ook 
hun zorgPLICHT vanwege de wet bodembescherming 
 
 

 
 
 
 

Draagt het college op  
 
De omgeving van sportvelden te laten onderzoeken naar aanleiding van het laatste RIVM 
rapport over de schadelijkheid van rubbergranulaat voor het milieu  
 
 
En gaat over tot de orde van de dag  
 

 

 

Sander van den Raadt 

Trots Haarlem  
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